
Večjih požarov
ni bilo
Z redne letne konference Občinske gasilske
zveze

Beiigrajski gasilci so na svoji redni letni konferenci v gasilskem domu
na Ježict sfedi marca povtekli črto pod svoje delo tako na organizacij-
skem hol na operalivnem področ|u za preteklo leio.

-Na področju, ki ga pokrivajo nafia društva, v preteklem letu ne
beletimo kake večje nesreče ali požara. Smatramo vendarte lahko, da je
naSa staina aktivnosl. kot so razne pnprave na tekmovanja. redne vaje
drufitev razni pregledi stanja požarnega varslva m sploSna mobilnost
v vseh okoljih. preventivno-psiholo&ko delovala na zavest občanov, da so
posveiali pozornosl pozarni varnosli na vsakem koraku,- je dejal pred-
sednik Občinske gasilske zveze Stane Jeromen. ki je za svoje uspešno in
nesebidno delo v gasilstvu prejel v preteklem letu visoko državno odliko-
vanje - Red dela s srebrmm vencem.

Stane Joromen je tudi poudaril, da so ob robu hitrih sprememb
v drzavi m repubhki gasilo proslavih v minulem leiu 120-letnico organizi-
ranega gasilstva na Slovenskem, 40-letnico Gasilske zveze Slovemje.
vmes pa Se mnogo drugih internih jubilejev. Kar tezko je preiteti mno-
žico filanstva. generacije proslovoljcev, ki zelijo ohranjati pažarno var-
stvo, imovino občanov m njihova življenja. Povedal je tudi, da bezigrai-
ske deiovne organizacije zavest o požarnem varstvu že ima|o. vsaj na
podlagi tistih razmer, ki so jih gasilci prevenli. gasilska društva pa tesno
9odeluje|o z njtmi.

Delegatom in gostom. med niimi sc biti predsednik skupščine občine
Bežigrad Ferdo Lužar, zaslopnik Gasilske zveze Slovenije Franc Sever,
predstavnik Gasilske bngade L|ubljane Tone Slana. predstavniki občin-
skih gasilskth zvez Ljub!|ane in Grosuplja ter pobratenih občmskih zvez
črnomelj in Tržič. je Slane Jeromen povedal, kako je s finančnlmi
sredstvi za nemoteno dejavnost društev in zveze, posodabljanjem voz-
nega parka. gradnjo gasilskih domov in usposablianjem gasilcev za
uCinkovito in slrokovno delo.

0 tem usposabl|an|ti |e Se posebej v izčrpnem poročilu govoril pred-
sednik nadzornega odbora Franc Rozman Sest dlanov si je pndobilo čm
vidjega gasilskega časlnika od peiih prijavljeniti pasoštirjedlam polozili
tzpit za vo2n|o s tezkimi gasilsktmi vozili je dejal in poudaril, kako so bili
bežigrajski gasilc) presenefienr in obenem tudi ponosni. ko so pionirke
GD Podgonca na republiškam tekmovanju za memorial Matevža Haceta
v Kamniku dosegle prvo mesto v skupini A in kar za 12 ločk prekosile
drugoplasirane.

Franc Rozman je govoril tudi o industrijskem gasilslvu na območju
občinske gasilske zveze in dejal, da se nikakor ne more razvitl ter močno
zaostaja za drugimi OGZ na območju Ljubljane. Pohvalil ie prizadevno
delo IGD Belmka. ki močno izslopa na območju bežigrajske abčine.

Temu problemu bi moralo predsedstvo OGZ Bežigrad posvetili več
skrbi, je poudanl Franc Rozman potem pa pohvalil sodeiovanje z Gasil-
sko brigado Ljubljana Sodeiovanje je zelo dobro, vendar bi bilo lahko še
bol|Se. zaradi strokovnega izpopoinjevanja \n v zvezi z vzdrževanjem
gasilskega orod|a in opreme.

Pohvalil je tudi delo. ki ga je opravil njihov dolgoletni gasilec Vlnko
Škerlj. ki je zbral in skrbno obdelal podatke o razvo|u gasitske požarno-
varnostne službe na sedanjem območju občine Bežigrad in to od prvih
začetkov do danes. Delo je zelo obSirno in je zahtevalo mnogo Časa.
škoda je le. da ni obdelal tudi delo in vlogo. ki sta jo pn razvoju gasilstva
imell bivia OGZ Črnufie m OGZ Bežigrad. kl sta se kasneje združila.
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